
Til orient

Fra: Domaas, Terje [mailto:fmsttdo@fylkesmannen.no]
Sendt: 24. juni 2014 13:44
Til: Langvold Tor
Kopi: Gynnild, Merete; Høydal, Harald
Emne: Angående Gullvika industriområde

Hei, og takk for i går.
Jeg har sjekket noe mer angående regulering av Gullvika industriområde.
Miljøvernavdelingen v/Merete Gynnild har allerede vært i kontakt med NGU for å få en vurdering av
spylerennene som er registrert i området.
Vedlagt følger en kopi av brev til Bjugn kommune datert 18.6.2014 der vi gir en tilbakemelding om NGU sine
vurderinger.

Av svaret fra NGU går det fram at dette er en spesiell forekomst som det ikke finnes mange av her i Midt -
Norge. Som nevnt i vårt brev bes Bjugn kommune gjøre en ny vurdering av saken i lys av NGUs
tilbakemelding.

Du nevnte på befaringen i går at det er to aktuelle interessenter i Gullvika. Rydding av det eksisterende
næringsområdet for etablering av et settefiskanlegg vurderes fra vår side som langt mindre konfliktfylt enn
en eventuell utvidelse av området for etablering av et massetak der både støyforhold og geologi kan komme
i konflikt med den planlagte aktiviteten.

Jeg håper dette er oppklarende i forhold til den videre saksgangen.
Hilsen
Terje Domaas
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